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Referat af bestyrelsesmøde i G/F Skovly 
Dato: 1. oktober 2024 
Deltagere:, Christian Kaas Oldenburg, Patrick Pedersen, Ulrik Haagen Panton, Teit Førster Varming 
(suppleant) 
Fraværende: Jon Schøpzinsky, Rasmus Øhrstrøm 
Referent: Ulrik 
 

Dagsorden Referat Aktioner 
1) Siden sidst Nummerplade på den lille trailer 

Nummerpladen på den lille trailer blev stjålet i 
sommerferieperioden. Teit har anskaffet og 
monteret ny nummerplade på traileren, hvilket 
tog længere tid end forventet grundet 
sommerferie og manglende syn på traileren, 
som er mere end 10 år gammel. Begge trailere 
er igen tilgængelige til udlån på hjemmesiden. 
Bestyrelsen beklager ulejligheden.  
 
Indmeldelse i Frivilligcentret i Rudersdal 
Kommune 
Patrick har indmeldt grundejerforeningen i 
Frivilligcentret i Rudersdal Kommune, som 
giver mulighed for foreningsrådgivning, og ved 
frivillig.rudersdal.dk, som giver mulighed for 
lån af kommunens lokaler. 
 
Status på ny hjemmeside 
Ulrik (kasserer) har overført al foreningens 
bogføring for 2024 til Klubmodul, som er 
systemet bag den nye hjemmeside. 
Klubmoduls regnskabsløsning indlæser direkte 
transaktioner på foreningens bankkonto, 
hvilket mindsker risikoen for fejl og desuden 
gør det hurtigere og nemmere at lave 
bogføring og regnskab. Det er også planen at 
overføre medlemsadministrationen (herunder 
opkrævning af kontingent, som pt. er omfattet 
af bekostelige gebyrer til Betalingsservice, og 
trailerbookingsystemet til den nye hjemmeside 
inden lancering.  
 

Teit undersøger 
muligheden for salg af 
den lille trailer og køb af 
ny og større trailer, da 
den lille trailer skal 
synes hvert år pga. dens 
alder.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Aktion: Christian, 
Patrick og Ulrik 
planlægger udrulning af 
Klubmodul for 
foreningens 
medlemmer i oktober. 
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Trafiktælling 
Tallene for dette års trafiktælling på 
Borgmester Schneiders Vej, som fandt sted ved 
nr. 16-18 (umiddelbart nord for Skovlytoften) 
og ved nr. 38 (umiddelart nord for 
Paradisbakken og Skovly Mark, nordre ende), 
samt på Nordre Paradisvej ved nr. 28 er 
offentliggjort og viser hverdags døgntrafik på: 

• Borgmester Schneiders Vej nr. 16-18: 
2.289 biler pr. døgn 

• Borgmester Schneiders Vej nr. 38: 2.123 
biler pr. døgn 

• Nordre Paradisvej nr. 28: 505 biler pr. 
døgn 

 
Til sammenligning viser tidligere målinger fra 
2011-2019 på øvrige målepunkter i 
foreningens område uændret trafikmængde på 
Borgmester Schneiders Vej syd for skolen 
(2.211 biler pr. døgn ved nr. 30 i år 2019) og 
markant færre biler på Borgmesters 
Schneiders Vej nord for Skovlyskolen (538 biler 
pr. døgn ved nr. 83 i år 2019) og på Skovly Mark 
og Skovlybakken (67-115 biler pr. døgn i 2017). 
 
Det er muligt at se nye og gamle trafiktællinger 
på kommunens hjemmeside: Kort Rudersdal 
Kommune 

1) Vælg ”Veje og Trafik” i menuen til 
venstre 

2) Vælg underpunktet ”Trafiktælling 
(kMastra)” 

3) Vælg ”i” i menuen i toppen af skærmen 
4) Klik på den røde prik ved 

trafikmålingen. 
 
Klimarådet 
Kommunen arbejder videre med Klimarådet, 
men pt. uden konkrete tiltag eller forslag. 
Christian repræsenterer foreningen i 
koordination med andre grundejerforeninger, 
som tilsammen har én repræsentant i 

Bestyrelsen vil drøfte 
trafikmængden- og 
sikkerheden samt 
medfølgende støjgener, 
parkeringsudfordringer 
og kantsten på 
Borgmester Schneiders 
Vej sydlige del til og 
med krydset ved 
Højbjerggaardsvej (på 
nordsiden af 
Skovlyskolen) på næste 
møde Byplan og Miljø & 
Teknik. 

https://kort.rudersdal.dk/spatialmap
https://kort.rudersdal.dk/spatialmap
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Klimarådet (pt. repræsenteret ved Holte 
Grundejerforening). 
 

2) Indkomne forslag Der er kommet følgende forslag fra tre 
medlemmer: 
 
Bedre afskærmning mellem erhvervsområdet 
Skovlytoften og Paradisbakken/Borgmester 
Schneiders Vej (2 forslag): To medlemmer har 
reageret på vores seneste referat, hvor vi 
beskrev, at kommunen har afvist at kunne/ville 
handle for at sikre bedre afskærmning mod 
erhvervsområdet. Bestyrelsen vil gå videre 
med de indkomne forslag. 
 
Haveaffaldsordning (1 forslag): Et medlem 
foreslog bestyrelsen at lave høringssvar til 
kommunen for bevaring af 
haveaffaldsordningen. Forslaget, som har 
været drøftet i dagspressen og på sociale 
medier, var imidlertid ikke en del af det lange 
katalog af besparingsforslag på 166 sider, som 
blev offentliggjort i juni 2024, og som 
grundejerforeningen allerede forinden havde 
fået tilsendt fra kommunen. Vi noterer os, at 
kommunens politikere har besluttet at bevare 
ordningen, som den er, til glæde for de 
husejere, som benytter ordningen. 
 

 
 

3) Fibernet TDC Fibernet har bekræftet, at de vil lægge 
fibernet uden omkostninger for de veje i 
foreningens område (Borgmester Schneiders 
Vej), som ikke i dag har fibertnet, og også de 
nærliggende veje (herunder øvrige dele af 
Borgmester Schneiders uden for foreningens 
geografi samt Søterassen og dele af Højbjerg 
Vang), som er omfattet af andre 
grundejerforeninger. Det er imidlertid på 
betingelse af dokumenteret interesse fra 
husejerne på en ekstraordinær 
generalforsamling. 
 

Jon tager dialog med 
TDC Fibernet og de 
øvrige 
grundejerforeninger 
samt invitere ikke-
medlemmer i vores 
forenings geografi med 
henblik på at afholde en 
fælles ekstraordinær 
generalforsamling, 
forhåbentlig i slutningen 
af november. 
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Bestyrelsen anbefaler foreningens medlemmer 
at stemme ja. 
 

 

4) Planlægning af 
beboerinput til nye 
vedtægter og 
foreningsarbejdet 

Rasmus har lavet spørgeskemaundersøgelsen 
til foreningens medlemmer og områdets ikke-
medlemmer, som kan give værdifuldt input til 
fremtidige prioriteringer samt kommende 
vedtægter, færdig. Link vil blive sendt rundt i 
oktober, både via e-mail og ved omdeling af en 
pamflet i postkasserne. 
 

Rasmus laver en 
pamflet, som 
bestyrelsen i fællesskab 
omdeler i postkasserne.  

5) Eventuelt Kommende ekstraordinær generalforsamling / 
beboermøde 
Bestyrelsen arbejder med følgende emner til et 
sådant møde: 

1) Fibernet (til beslutning) – sammen med 
andre foreninger og ikke-medlemmer 

2) Resultater fra spørgeskema og input til 
nye vedtægter (til diskussion) 

3) Udskiftning/indkøb af trailere (til 
diskussion) 

4) Udrulning af ny hjemmeside på 
Klubmodul (til information) 

 
Renovering af Skovlyskolens svømmehal 
Bestyrelsen har ikke hørt tilbage fra 
Skovlyskolens ledelse vedr. status og skolens 
holdning til renovering af svømmehallen. 
Udfordringen med manglende svømmehaller i 
kommunen er ekstra stor pt., da Trørødskolens 
svømmehal er lukket pga. skimmelsvamp. 
Bestyrelsen mener, at en renovering af 
Skovlyskolens idrætsfaciliteter, herunder 
svømmehallen og adgang til denne i 
undervisnings- og fritidsøjemed, er til gavn for 
hele området.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Aktion: Patrick, 
Christian og Teit tager 
fat i tidligere 
bestyrelsesmedlemmer 
(som måske kan anvise 
rette kontakter i 
kommunen) samt i 
skolens ledelse og i 
Frivilligcentret for at 
bringe emnet frem. 
 
 
 

 
Dato for bestyrelsesmøde afventer afklaring vedr. Dato for kommende ekstraordinær 
generalforsamling/beboermøde. 


